
ZÁPIS 

zo 

Zasadnutie RADY AVS dňa 14. 2. 2024 on-line 

Prítomní: uvedené v správe mandátovej komisie 

Program: 

Otvorenie 

Voľba komisií 

Správa tajomníka 

Hospodárenie za rok 2023 

Návrh rozpočtu na rok 2024 

Koordinácia za podporné obdobie 2023-2024 

Doplnenie člena RK AVS 

Zotrvanie v štruktúre OZ SV 

Rôzne 

Správa mandátovej komisie 

Správa návrhovej komisie – prijatie uznesenia 

Záver 

 

 

1. Zasadnutie otvoril predseda AVS Ján Šoltýs, navrhol schválenie programu. Program bol 

jednohlasne schválený. 

2. Do mandátovej a volebnej komisie bol navrhnutý aj schválený p. Šoltýs, Koštialik, 

Slobodník 

     Do návrhovej komisie bol navrhnutý aj zvolený p. Gasper, Hudák, Kotulič 

3. Správu tajomníka predniesol tajomník AVS J. Gasper 

4. Hospodárenie za rok 2023 predniesol pokladník J. Hudák 

5. Návrh rozpočtu na rok 2024 predniesol pokladník J. Hudák 

6. Koordinácia za podporné obdobie 2023-2024- tajomník J. Gasper navrhol, aby sme si 

schválili odmeny v rámci koordinácie za práve prebiehajúce podporné obdobie. Doteraz bolo 

schválené pre ZO AVS 600 € a pre tajomníka AVS cez ZO 900 €. Tajomník AVS má 

schválených 1800 €. Tajomník si cez ZO AVS neuplatňuje koordináciu, len cez AVS. Tú sumu 

zaplatí zo svojho osobného účtu, takže vlastne berie len tých 70 % zo schválenej sumy.  

Predseda Šoltýs doplnil, že treba si tie sumy schváliť jak v rámci zasadnutia Rady AVS , tak 

aj v ZO, aby v prípade kontroly sme mali na to prijaté uznesenie. A navrhol pre tajomníka 

AVS 2000 €, pre ZO KK a PO 1400 € a pre ZO BJ, Bretka, Bátovce a Halič 800 €. Návrh bol 

jednohlasne schválený.  

7. Doplnenie člena UKRK AVS – navrhnutý bol Jozef Magač z ZO AVS PO. Bol aj 

jednohlasne schválený. Ďalší členovia RK AVS sú: p. Durdík (ZO AVS Bátovce) a p. S. Vojtas 

(ZO AVS KK). 

8. Zotrvanie v štruktúre OZ SV – tajomník informoval o situácii v OZ SV, kde SVS vystupuje 

z tohto OZ. Je to najväčšia organizácia v rámci SV, takže po ich odchode je potrebné navýšiť 

odvody do SV. Teraz máme viacej možností- buď navýšiť členské pre naše ZO a včelárov 

a zostať v SV, alebo vystúpiť z SV a ísť mimo SV. Tu sú zase dve možnosti, buď sa s niekým 

spojiť (SVS, SVSJC) alebo ísť samostatne ako AVS. Ak by sme chceli sa s niekým spojiť, 

buď by sme museli vstúpiť do organizácie ako kolektívny člen alebo založiť ďalšiu 

organizáciu podobnú ako bola Slovenská včela alebo ako je Slovenskí včelári. Keby sme išli 

spolu s SVSJC, tak tam už je vytvorená a zaregistrovaná „Slovenská únia“, cez ktorú by sme 

ostali ako AVS združený v Slovenskej únii. AK pôjdeme sami, treba vedieť koľko nás to bude 



stáť, za koľko to dotyčná osoba bude robiť- tú koordináciu.  

Predseda Šoltýs doplnil – p. Kubínová vystúpila z SVS. Ak zotrváme v SV je treba 

zabezpečiť novú miestnosť, kúpiť PC aj tlačiareň a + jej treba navýšiť mzdu.  

Patrik Koštialik navrhuje, aby sme išli sami, hoci by nás to malo stáť aj viacej peňazí 

a s nikým sa nespájať. Aspoň sa vyhneme do budúcnosti, že sa zase niekomu niečo nebude 

páčiť a bude chcieť odísť.  

Jaro Gasper – nie je celkom za to, aby sme mali ísť sami ak nás to bude viac stáť, práveže 

by nás to malo stáť menej.  A ako vyriešime tých čo sa budú chcieť ku nám pridať? 

Neprijmeme ich? 

Koštialik – tých čo chcú ku nám prísť, prijmeme do AVS ako kolektívneho člena 

Výstup AVS zo združenia Slovenskí včelári, bolo odhlasované jednohlasne. Nikto nebol proti. 

8. Rôzne 

Ján Šoltýs informoval o pracovnom stretnutí časti členov KR v BB. Kde sa jednalo o sršňovi 

ázijskom, od 1. 1 . 2025 pôjde hore daň zo cukru, čiže aj cena cukru stúpne. Ministerský 

pracovník nás informoval, že máme dať návrhy ako kompenzovať zvýšenú cenu cukru 

včelárom. J. Šoltýs navrhuje, aby sa to kompenzovalo navýšením dotácie za opeľovanie. 

Ďalej máme navrhnúť nejaké logo na slovenský med, ktorý bude na fľašiach čisto plnených 

len medom vyrobeným na SR. Za prehliadky na MVP sa bude vyplácať 2 € už tohto roku 

a ešte dostaneme za verifikáciu údajov z minulého roku 1 €/včelstvo, takže to bude v tomto 

roku prakticky 3 €. V § 12 NV 10/2023 je chyba, preto sa otvára toto NV a môžu sa robiť aj 

iné zmeny.  

Jozef Magač – navrhuje, aby sa začalo tlačiť na výrobcov cukru, aby pre včelárov vyčlenili 

nerafinovaný hnedý cukor. Vyjde to aj lacnejšie, kedže sa nebude rafinovať 

J. Šoltýs – bolo to už navrhované aj iné veci, ale my nie sme pre cukrovary zaujímavý. Je to 

pre nich malé množstvo, aby kvôli nám menili výrobný postup. 

Gasper- upozornil na hnedý cukor, ktorý môže mať veľa nestráviteľných látok a včely môžu 

na ňom zle zimovať. V minulosti už popadali včely kvôli nečistenému, nerafinovanému cukru. 

Koštialik – kde treba vrátiť dotáciu, ktoré neprevezmú včelári? Má dvoch včelárov, ktorí sú už 

dva roky mŕtvy a aj posielal tlačivá na CEHZ a stále ich nevyradili. CEHZ funguje veľmi zle. 

Čo sa týka verifikácie počtu včelstiev, najlepšie by bolo keby tajomník poslal za celú ZO 

počty včelstiev na jednom tlačive ku tomu dátumu 5. september.  

Vincze  - Keď necháme, aby si včelári sami hlásili počty do registra tak to bude katastrofa. 

Budú mať včelári svoje vlastné prístupové kódy? Veď to väčšina včelárov nedokáže urobiť. 

Gasper – kým budú mať včelári prístupy do CEHZ, to bude tak o 5 rokov. Ale každý si musí 

hlásiť na tlačive Hlásenie zmien. 

Šoltýs – aby aspoň funkcionári mali možnosť nahlasovať počty včelstiev cez prístupové kódy 

pre svojich členov.  

J. Hudák – navrhuje aby AÚVL mohli robiť zmeny v CEHZ 

Gasper – každý môže robiť teraz prednášku, nemusí mať 50 členov, stačí aby mal 20 

podpisov na prezenčke. Žiada, aby mu Bátovce doručili tlačivá z prednášky a tiež aj 

uznesenie z VČS o zmene štatutára. Včelári hľadajú náhradu za ekopol, kedže to bol jediný 

účinný prípravok na ktorý sa dalo spoľahnúť- či nevedia nejakú náhradu alebo aj zohnať 

ekopol aj keď sa nebude dať preplatiť.  

Slaninka – ešte pani Šušková by mala dokončiť tieto veci v ZO Bátovce. Má poslať materiály 

z prednášky aj uznesenie z VČS. 

Šoltýs – ako náhrada za ekopol môže byť kys. šťaveľová. Navrhuje sa, aby sa dali preplácať 

aj iné zariadenia pri liečení včelstiev, nielen aerosolovanie. 

Slobodník – má ešte nejaké zásoby ekopolu, expirácia končí vo februári 2024.  

9. Správa mandátovej a volebnej komisie – predniesol p. Šoltýs. Na on-line zasadnutí sú 

prítomní zástupcovia ZO AVS BJ, Bátovce, Halič, KK, KE, PO s počtom 959 hlasov. 

Neprítomní sú zástupcovia ZO AVS Bretka s počtom hlasov 56. Spolu počet hlasov za celú 



AVS je 1015. Prítomných predstavuje 94,48 %. Takže konštatujeme, že sme 

uznášaniaschopní. Konštatujeme, že pán Jozef Magač bol schválený plným počtom 

prítomných hlasov, takže bol zvolený za člena UKRK AVS. 

 

10. Uznesenie – predniesol J. Gasper 

 
Berie na vedomie: 

 

- Informáciu o účasti a uznášaniaschopnosti – správu mandátovej komisie 

- Správu tajomníka  

- Správu o hospodárení AVS  

- zvolenie Jozefa Magača za člena UKRK AVS 

 

Schvaľuje 

 

- Rozpočet na rok 2024 

- Odmenu na koordináciu za obdobie 1. 8. 2023 – 31. 7. 2024 pre tajomníka AVS vo 

výške 2000 € pre ZO AVS PO a KE 1400 € a pre ZO BJ, Bátovce, Bretka a Halič vo 

výške 800 €. 

- Vystúpenie z OZ SV  

- Samostatné koordinovanie čerpania dotácií v rámci AVS 

 

Uznesenie bolo schválené všetkými prítomnými hlasmi. 

 

11. Záver – predseda AVS poďakoval prítomným za účasť, poprial pekný zbytok večera 

a lepší včelársky rok ako bol minulý  

 

 

 

Zapísal : Ing. Jaroslav Gasper, PhD.  

Overil: Ján Šoltýs 

 


